

Date: 13/5/2025	التاريخ: ۲۰۲٥/٥/۱۳
Messrs./ Disclosure Department - The	السادة/ إدارة الإفصاح – البورصة المصرية
Egyptian Exchange	
We are honored to inform you that we have	نتشرف بإحاطة سيادتكم بأن قد ورد خطأب من المساهم
received a letter from the main	الرئيسي شركة تريكويرا بي. في. Triquera B.V.
shareholder, Triquera B.V., which holds	المساهم بنسبة ٧٩،٥٩% في رأس مال شركة مينا فارم
79.59% of the share capital of Minapharm	للأدوية والصناعات الكيماوية ش.م.م بتوقيع اتفاقية
Pharmaceuticals and Chemical Industries	اكتتاب (ملزمة ومشروطة باستيفاء بعض الشروط
S.A.E., stating that it has signed a	التعاقدية بين الأطراف) مع أحد المؤسسات الاستثمارية
subscription agreement (binding and yet	بشأن الاكتتاب بنسبة اقلية في رأسمال شركة تريكويرا
conditional on the satisfaction of certain	بي. في. Triquera B.V ومرفق الخطاب المرسل من
conditions amongst the parties) with an	شركة تريكويرا بي. في. Triquera B.V.
investment institution regarding a minority	
subscription in the share capital of Triquera	
B.V. The letter from Triquera B.V. is	
attached herewith.	
The completion of the agreement remains	علما بان استكمال الاتفاقية من عدمه مرهون بتحقق
subject to the fulfillment of the conditions	واستيفاء الشروط المنصوص عليها بين الأطراف.
set out between the parties.	
Accordingly, we kindly request that all	لذا نرجو من المتعاملين على أسهم شركة مينا فارم
parties dealing in the shares of Minapharm	للأدوية والصناعات الكيماوية ش.م.م. مراعاة ذلك عند
Pharmaceuticals and Chemical Industries	التعامل على السهم.
S.A.E. take this information into	¥
consideration when trading in the	
company's shares.	
Kindly accept our highest respect and	وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،،،
appreciation.	
Name: Albert Samy	الاسم: ألبيرت سامي
Capacity: Investor Relations Manager	الصفة: مدير علاقات المستثمرين
Signature:	التوقيع:

شركة مينا فارم للأدوية والصناعات الكيماوية ٢ ط ش. البرديس من أسماء فهمى خلف الرقابة الأدارية - أرض الجولف

To: Minapharm Pharmaceuticals and Chemical Industries S.A.E.

We are honored to inform you that we have signed a subscription agreement (binding and subject to the fulfillment of certain contractual conditions between the parties) with an investment institution (the "Investor") regarding a minority subscription in our company's share capital through a capital increase process (the "Subscription").

Please note that the Investor's shareholding has not yet been definitively determined and may vary depending on the outcome of the Subscription satisfaction of conditions and the completion of the transaction. However, it confirmed that the Investor's subscription, together with that of its related parties, will in all cases remain below the threshold that would trigger a mandatory tender offer.

We also confirm that no shares of our company or our stake in Minapharm for Pharmaceuticals and Chemical Industries S.A.E. will be sold. The purpose of the Subscription and the issuance of new shares in our company is to finance the expansion of our activities and those of our subsidiaries in the field of biotechnology.

It should be noted that the completion of the agreement remains subject to the fulfillment of the conditions set out between the parties.

Kindly accept our highest respect and appreciation.

الى: شركة مينا فارم للأدوية والصناعات الكيماوية ش.م.م

نتشرف بإحاطة سيادتكم بأننا قد وقعنا اتفاقية اكتتاب (ملزمة ومشروطة باستيفاء بعض الشروط التعاقدية بين الأطراف) مع أحد المؤسسات الاستثمارية ("المستثمر") بشأن الاكتتاب بنسبة اقلية في رأسمال شركتنا من خلال عملية زيادة رأسمال ("عملية الكتتاب").

ونود الإحاطة بأن نسبة مساهمة المستثمر لم تُحسم بعد بشكل نهائي، وقد تتغير وفقاً لما قد تسفر عنه عملية الاكتتاب بعد استيفاء الشروط وإتمام الصفقة، مع التأكيد على أن لن تصل نسبة اكتتاب المستثمر وأطرافه المرتبطة في جميع الأحوال الى الحدود الموجبة لتقديم عرض شراء.

كما نؤكد أنه لن يتم بيع أي من أسهم شركتنا أو حصتنا في شركة مينا فارم للأدوية والصناعات الكيماوية ش.م.م وأن الهدف من عملية الاكتتاب وإصدار أسهم زيادة في شركتنا هو تمويل توسعات أنشطتنا وأنشطة شركاتنا التابعة في مجال التكنولوجيا الحيوية.

وتجدر الإشارة إلى أن استكمال الاتفاقية من عدمه مرهون بتحقق واستيفاء الشروط المنصوص عليها بين الأطراف.

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،،،



شركة تريكويرا بي. فيTriquera B.V
الاسم: د/ وفيق البرديسي
الصفة: مدير
التوقيع: كِ الله التوقيع:

TRIQUERA B.V.
Teleporteboulevard 140
1949 EJi Amsterdami, The Metherlanda